
Prednost komunali
Krajani skupnosti Kozarje tudi v letošnjem letu

ne bo manjkalo dela. Kar 60 odstotkov ulic na-
mreč še vedno čaka na asfalt, saj glede na oraeje-
ne finančne možnosti vsako leto lahko asfaltirajo
le po eno. Sami krajani k temu prispevajo tudi
prek 50 odstotkov sredstev.

Na vsaki cesti, ki jo asfaltirajo, predtem zame-
njajo tudi vodovodno napeljavo, če je le stara
prek 25 let. Pri tem se dogovarjajo z VO-KA
Ljubljana.

Posebej problematično je področje VS 6/1 Dol-
gi most, kjer je komunala še v celoti neurejena.
Gradnja stanovanjskih objektov je tu potekala
stihijsko, ceste pa so močno dotrajane, saj je
v času gradnje po njih potekal tudi promet z težji-
mi vozili.

»Trenutno je to področje najbolj neurejeno.
Trudimo se, da bi se tu letos kaj premaknilo in
upamo, da bomo prišli v program Mestnega se-
kretariata za komunalno gospodarstvo, promet in
zveze,« pravi tajnica KS Kozarje Cveta Hrovat.
»Težave pa so tudi s pokritimi avtobusnimi posta-
jališči na Tržaški c , saj so ta, potem ko so zakrpa-
li Tržaško, pustili vnemar.«


